

DENIS ST-JEAN

BIOGRAPHY

As a National Health and Safety Officer, Denis coordinates the PSAC national health and safety programs while advising the union on many issues pertaining to health, safety and workers' compensation.

He represents the PSAC on numerous Joint Employer/Union Committees. He is the current chairperson of the National Joint Council Occupational Health and Safety Committee.

He served two terms as a worker representative on the Council of Governors of the Canadian Centre for Occupational Health and Safety.

He participated on many technical committees drafting national standards including the CSA Technical Committee responsible for the National Standard on Psychological Health and Safety.

He is the union Co-chair of the Centre of Expertise on Mental Health in the Workplace, a collaboration initiative designed to support federal organizations in aligning with the National Standard.

DENIS ST-JEAN

BIOGRAPHIE

De par ses fonctions d'Agent national en santé et sécurité, Denis coordonne le programme national de santé et sécurité de l'AFPC et conseille le syndicat sur différents enjeux touchant la santé, la sécurité et l'indemnisation des accidents du travail.

Il siège au sein de plusieurs comités paritaires. Il est le président du Comité de la santé et la sécurité du travail du Conseil National Mixte.

Il a servi pendant deux mandats à titre de représentant des travailleurs et des travailleuses au Conseil des gouverneurs du Centre canadien d'hygiène et de sécurité au travail.

Il a participé sur plusieurs comités techniques de rédaction de normes nationales dont le comité technique de la norme nationale CSA sur la santé et la sécurité psychologique en milieu de travail.

Il est le Coprésident syndical du Centre d'expertise sur la santé mentale en milieu de travail, une initiative de collaboration conçu pour aider les organismes fédéraux à se conformer à la Norme nationale.